
 

 

 

Извештај и Записник 

Седнице редовне Скупштине Кендо Савеза Србије, 29.12.2018 године, Београд 

 

Редовна Скупштина Кендо савеза Србије 

 

Децембар 29.12.2018 године 

почетак у 17:15h  

 

На почетку седнице Скупштине КСС Генерални секретар Иван Јовановић је 

поздравио све присутне чланове и обавестио све да ће овој седници  он 

председавати због тачака у дневном реду које су везане за Председника КСС,  

након чега се кренуло на утврђивање кворума рада Скупштине. 

 

Присутно 15 представника клубова редовних чланова КСС (утвржено на основу 

пуномоћја) и један придружени члан: 

 

1) Макото КК – Андреј Милошевић 

2) Кокоро КК – Михаило Латинчић 

3) Катори СК – Андрија Стојковић 

4) Ишин КК – Миодраг Димић 

5) Мушин КК - Жељко Хотић 

6) Монири КК – Вељко Ђоковић 

7) Кодокан КК – Зоран Ковачевић 

8) Краљевски КК - Небојша Зрновић 

9) Татсу КК - Никола Јовановић 

10) КК Каишин – Младен Јеличић 

11) КК Београд – Милош Јовановић 



 

 

12) КК Гошинкан - Андријана Барси 

13) КК Ждрал – Бојан Сарић 

14) КК Муген – Ненад Божин 

15) КК Химавари – Бранко Борота 

 

 

 

Костатовано је да је кворум утврђен са петнаест присутних редовних чланова КСС. 

 

2. Дневни ред: 

Предложен је следећи дневни ред: 

1. Извештај о раду КСС за 2018 годину и усвајање буџета за 2019 годину 

2. Оставка на место Председника Кендо савеза Србије Николић Душана 

3. Усвајање такмичарског календара за 2019 годину 

4. ЕКЦ 2019 године у Београду 

5. Нови кендо клубови 2018 ( СКУ Ждрал, СКАУ Муген, СКУ Химаwари, СКУ 
Сеикан каи) 

6. Разно 

Дневни ред је једногласно усвојен. 

 

3. Извештај о раду КСС за 2018. годину 

Генерални секретар је прочитао извештај о раду КСС (налази се у прилогу овог 

документа)  

Председник Николић Душан је рекао да на Скупштини не можемо расправљати о 

буџету за 2019. годину јер је та тачка уско повезана са решењем о буџету које нам 

није још увек није доставио МОС, а рок им је до 31. децембра. 

Председник Николић Душан је укратко изложио финансијски извештај и изјавио је 

да захваљујући Душану Николићу и Владану Главоњићу је буџет КСС знатно 

увећан, и да ће буџет у 2019. бити знатно већи. 

Председник ТК Вељко Ђоковић је рекао да су 2018. донети нови правилници КСС 

и да су нови у припреми у складу са законом и статутом КСС а у сарадњи са 

Спортском Академијом. Председник ТК је позвао све присутне на сарадњу по овом 

питању. 



 

 

Председник ТК је изјавио да је КСС потписао Протокол о сарадњи са Спортском 

Академијом и да ће се та сарадња огледати пре свега у усавршавању стручних 

кадрова и усклађивањем правилника са Законом. 

Председник ТК је поново заинтересованима упутио позив за прикључење у ТК. 

Рекао је у свом коментарисању извештаја да смо имали проблем са селектором 

Мушке кендо Репрезенације (Чије је место упражњено) и Образложио Календар 

такмичења – да календар није фиксан и да је подложан изменама и допунама. 

Председник ТК је позвао све присутне да уносе бодове на Портал КСС и рекао је 

да је рок за унос бодова продужен до 15. јануара 2019. године. 

Реч добија Бојан Сарић – Председник СО и он је у свом извештају предочио 

неколико проблема који су пратили СО у свом раду. 

Први проблем је да немају сви клубови лиценциране судије, други је 

неблаговремено достављање датума такмичења (Курокава Куп) што знатно 

отежава организацију суђења на тим такмичењима. 

Небојша Зрновић је поставио питање о критеријмима о избору судија. Председник 

СО је одговорио да је ове године била нулта лиценца и да ју је добио онај ко се 

појавио на семинарима и затражио је, да су ове године тестови били 

информативног карактера. 

Андреј Милошевић је питао како се врши одабир судија у Бриселу, на шта је 

Небојша Зрновић одговорио да је он учествовао на том семинару и да после 

семинара Јапански учитељи који су водили семинар одлучују који ће учесник ући 

на списак судија за суђење на ЕКЦ.  

Иван Јовановић је одговорио Небојши Зрновићу да су критеријуми за одабир 

судија одређени Правилником о суђењу који је у складу са Законом и актима КСС, 

и да тренд лиценцирања судија има неколико федерација у Европи а међу њима и 

Немачка федерација где су услови лиценцирања много рестриктивнији него код 

нас. 

 

Извештај о раду је усвојен једногласно. 

 

3. Разматрање оставке Председника КСС Николић Душана 

Председавајући Скупштине је дао реч Николић Душану. 

Николић Душан је рекао: „Данас ми у првом реду, многобројни и императивни 

разлози, пре свега лични и професионални налажу да Скупштини КСС понудим 



 

 

моју оставку. Молим Скупштину да се гласањем изјасни поводом мог подношења 

оставке.“ 

 

Приступило се гласању: ЗА усвајање оставке је гласало ПЕТ чланова, ПРОТИВ је 

гласало 10 чланова, уздржаних нема. 

Константатовано је да је оставка на место Председника КСС Николић Душана 

одбијена. 

4. Календар активности 

Пошто је календар активности већ представљен у првој тачки дневног реда, 

Председавајући је питао да ли неко има нешто да каже поводом Календара 

активности. 

Реч је узео Жељко Хотић. 

Скупштину су напустили представници клубова Краљевски КК, Ишин КК и Београд 

КК. Жељко Хотић је замолио чланове који су устали да саслушају оно што има да 

каже о Календару јер се тиче и њихових клубова, на шта је добио одговор од 

Милоша Јовановића: „Слушај се сам!“. 

Констатујемо да се променио кворум и да је присутно дванаест чланова Скупштине 

КСС, те да скупштина може наставити са радом. 

Жељко Хотић је најавио такмичење „Наисус опен“ које ће се по први пут одржати у 

Нишу 10.марта 2019. године и позвао све учеснике Скупштине да присуствују. 

Представник КК Каишин је напустио Скупштину. 

Констатујемо да се променио кворум и да је присутно једанаест чланова 

Скупштине КСС, те да скупштина може наставити са радом. 

Једногласно је усвојен календар активности 

5. ЕКЦ2019 у Београду 

Душан Николић извештава о досадашњем раду. Таксативно наводи задужења и 

рокове.  

Иван Јовановић је рекао да је недопустиво да се неки клубови (највећи) нису 

пријавили за волонтирање на ЕКЦ јер је то догажај већи и од клубова и од савеза и 

од политике у КСС. 

Андреј Милошевић констатује да има пуно проблема у припремама мушког тима, 

терминима за припреме... 



 

 

Председник ТК образлаже план и да је први корак Гашуку у Будимпешти, проблем 

је у мушком тиму да због тренутне ситуације се не зна ко је у тиму и понови је 

позвао све да уносе бодове да би одредили тим, констатује да нема проблема са 

женским тимом и са јуниорским тимом. 

5. Нови кендо клубови 2018 ( СКУ Ждрал, СКАУ Муген, СКУ Химаwари, СКУ 

Сеикан каи) 
Председавајући је обавестио Скупштину да је на основу Статута КСС и увидом у 

документацију (писане доказе) коју су клубови доставили Управни одбор донео 

одлуку у пријем у редовно чланство 

• СКУ Ждрал из Новог Сада 

• СКАУ Муген из Новог Сада 

• СКУ Химавари из Београда 

и у придружено чланство без права гласа 

• СКУ Сеикан Каи из Обреновца 

 

6. Текућа питања и разно 

Селектор женског тима Ана Момчиловић је поднела извештај о раду женске 

Репрезентације Србије за 2018. годину 

- У тиму је учествовало 10 девојака, укупно 18 тренинга  и 80 часова 
тренирања. 

- За залагање посебно похваљује Милу Јововић, Ану Радојичић, Биљану 
Станојевић и Слађу Ћоровић. 

- Посебно се захваљује Макото кендо клубу за обезбеђивање простора за 
тренирање 

Андреј милошевић износи заједничке идеје о плановима припрема и заједничким 

тренинзима 

 

 

 

     

Завршена Скупштина у 18:35h 

У Београду, 29.12.2018 године                            Председавајући Скупштине КСС 

                Иван Јовановић, генерални секретар КСС 



 

 

 

 

 

 

КЕНДО САВЕЗ СРБИЈЕ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ КЕНДО САВЕЗА СРБИЈЕ ЗА 2018 ГОДИНУ 

 



 

 

 

 

 

 

1. Календар такмичења 
 

 

 

 

Међународни и национални спортски догађаји / такмичења 

Датум 
Назив спортског 

догађаја/такмичења 

Ниво 

Национални / 
Међународни 

Место/Град Држава 

27.01.2018 
Припреме 

Националног тима и 
семинар 

Медјународни Будимпешта Мађарска 

24.02.2018 Тисза Куп Медјународни Сегедин Мађарска 

25.03.2018 
Кју Првенство 

Београда 
Национални Београд Србија 

14.04.2018 Сакура Куп Медјународни Будимпешта Мађарска 

29.04.2018 КУП Новог Сада Национални Нови Сад Србија 

20.05.2018 Младеновац Опен Национални Младеновац Србија 

06.2018 Курокаwа куп Национални Шабац Србија 

06. - 07.2018 Балкан Куп Медјународни Истамбул Турска 

07.2018 Хунгарy Цуп Медјународни Будимпешта Мађарска 

02.09.2018 
Екипно Првенство 

Србије 
Национални Параћин Србија 

13. - 14.10.2018 Београд Трофеј Медјународни Београд Србија 



 

 

03. - 04.11.2018 Аллесандриа Тропхy Медјународни Аллесандриа Италија 

01.12.2018 
Појединацно 

Првенство Србије 
Национални Београд Србија 

Међународни и национални едукативни скупови 

Датум 
Назив спортског 

догађаја/такмичења 

Ниво 

Национални / 
Међународни 

Место/Град Држава 

24.03.2018 
Судијски семинар 

КСС 
Национални Београд Србија 

04 - 05.05.2018 
Судијски семинар 

КСС 
Национални Београд Србија 

04 - 05.05.2018 
Семинар (ХЕРР и 

БАРАНY) 
Национални Београд Србија 

12.10.2018 
Семинар (ЕРДЕЛYИ 

и СИПОС) 
Међународни Београд Србија 

23 - 25.11.2016 
Камп /семинар 
перспективних 

спортиста 
Национални Вршац Србија 

 

Све активности осим такмичења Младеновац Опен из календара активности су 

реализована успешно у складу са законим о спорту и актима Кендо савеза Србије 

са позитивном оценим.  

 

Такмичења: 

 

1. Сала и свлачионице су одговарале минималним критеријумима 

2. Сатница такмичења се поштовала 

3. Дежурни лекар и обезбеђење су постојали на свим такмичењима и није било 

нежељених догађаја 



 

 

4. Борилишта су на свим такмичењима прописно обележена и постојао је потребан 

инвентар (судијски и записничарски), као и реквизити за сигнализацију и мерење 

времена 

5. Број такмичара по категоријама 

У систему такмичења је учествовало 14 клубова  

Рбр Категорија Број такмичара 

1 Пионири 14 

2 Кадети 29 

3 Јуниори 24 

4 Жене 48 

5 Мушкарци 102 

6 Јуниорске екипе 4 

7 Женске екипе 4 

8 Мушке екипе 7 

9 Мешовите екипе 9 

10 Кју екипе 16 

 

6. На такмичењима је судио 21 судија, детаље ће изнети председник Судијске 

организације 

7. Сви такмичари су имали здравствени преглед и нисмо имали позитивне 

такмичаре на допинг  

Поред више међународних такмичења успешно су реализована такмичења: 

Балкан Куп у Турској где су: 

• Женски тимови освојили прво и треће место 

• Јуниорски тимови су освојили прво и треће место 

• Мушки тим је освојио друго место 

• Аљоша Вуксановић је освојио прво место у категорији мушкарци 

• Александра Радојичић је освојила прво место у категорији сениорки 

• Маја Пантић је освојила друго место у категорији сениорки 

• Стеван Пекеч је освојио прво место у категорији јуниори 

• Андреј Дрмановић и Милош Борота су освојили треће место у категорији 

јуниори 

Светско првенство у Кореји где су: 

• Мушки и женски тим ушли  у осам најбољих на свету 

• Миодраг Димић и Теодора Димитрић су освојили награду  за борбени дух. 



 

 

Европско првенство у Иаидо-у где су већина такмичара ушла у осам најбољих а 

Вељко Ђоковић је освојио награду за борбени дух. 

 

За Београд Трофеј на жалост нисам благовремено добио извештај од стране 

реализатора турнира Кендо савеза Београда тако подаци са овог такмичења нису 

ушли у извештај. 

Екипно првенство Србије је одржано у Параћину. Резултати: 

ЈУНИОРИ 

1.место – МАКОТО 

2.место – КАТОРИ 1 

3.место – МУШИН 

3.место – КАТОРИ2 

 

ЖЕНЕ 

1.место – КАТОРИ 

2.место – РОЈАЛ 

3.место – МАКОТО 

3.место – МУШИН 

 

МУШКАРЦИ 

1.место – МАКОТО1 

2.место – БЕОГРАД 

3.место – КАТОРИ 

3.место – МАКОТО2 

 

Индивидуално првенство Србије. Резултати: 

 

ЈУНИОРИ А 

1.место – Александар Цветковић – Катори СК 

2.место – Зоја Бунчић – Макото КК 

3.место – Јана Крстић – Београд КК 

3.место – Јован Љубичић – Катори СК 

 

ЈУНИОРИ Б 

1.место – Немања Сибиновић – Макото КК 

2.место – Стеван Пекеч – Каишин КК 

3.место – Вељко Карић – Катори КК 

3.место – Лука Илић – Катори КК 

 

ЖЕНЕ 



 

 

1.место – Александра Радојичић – Макото КК 

2.место – Ана Момчиловић – Кодокан КК 

3.место – Слађана Ћоровић – Београд КК 

3.место – Јована Шијан – Кокоро КК 

 

МУШКАРЦИ 

1.место – Андреј Милошевић – Макото КК 

2.место – Никола Роглић – Ишин КК 

3.место – Кркљеш Дамир – Ишин КК 

3.место – Милош Јовановић – Београд КК 

 

Семинари: 

У Србији 2018. године је реализовано пет семинара:  

• два судијска (водили их Александар Абарџијевски 7.Дан, Тибор Барањи 

7.Дан ), 

• два такмичарска ((водили их Тибор Барањи и Ханс Петер Хер, други Габор 

Ердељи и Аранка Сипос), 

• Камп перспективних Спортиста што је уједно и програм МОС. 

 

Захваљујемо се Ани Момчиловић што је у великом учествовала у организацији 

семинара са сенсејима Барањијем и Хером (на чију иницијативу су и дошли код 

нас). 

 

Нажалост морамо напоменути да су у току године поготово на међународним 

догађајима појединци грубо кршили Реихо, дисциплину и имали недолично 

понашање те су пољуљали углед КСС-а, наше земље и зекена који носе, а за шта 

постоје и уредни записници. 

 

Полагања: 

2018.  су реализована четири полагања: 

• На Кју првенству Београда (кју полагање) у организацији КСС 

• На Београд трофеју (кју и дан полагање) у организацији КСС 

• у организацији СК Катори 

• у организацији Татсу Кендо клуба 

 



 

 

Нови клубови: 

На основу члана 20  Статута КСС у чланство су примљени као придружени 

чланови: 

• СКУ Ждрал из Новог Сада 

• СКАУ Муген из Новог Сада 

• СКУ Химавари из Београда 

• СКУ Сеикан Каи из Обреновца 

 

На основу члана 20  став 2 Статута КСС у по испуњавању посебних услова а за 

шта су поднели писмене доказе су постали редовни чланови: 

• СКУ Ждрал из Новог Сада 

• СКАУ Муген из Новог Сада 

• СКУ Химавари из Београда 

• КК Гошинкан из Вршца 

Због неиспуњавања посебних услова на основу члана 20  став 2 Статута КСС 

статус КК Шумадија је промењен у придружено чланство. 

 

ЕКЦ2019 

КСС је добио организацију такмичења ЕКЦ2019. На Балканском првенству је 

обављен први састанак са Донателом Кастели (благајник ЕКФ-а) где је ЕКФ 

начелно упознат са плановима и организацијом и нашој федерацији представљени 

захтеви. Другом састанку је предходло представљање волонтера где се пријавило 

70 волонтера из Србије. и Други састанак је обављен у Кореји а трећи и 

најдетаљнији на Београд трофеју где су Председник Дитер, секретар Норминен, 

ТД Лабру, и Хералд (техничка подршка) упознати са организационим тимом Халом 

(Арена) са хотелима за смештај и другим организационим појединостима. 

Морам напоменути да и поред великог броја пријављених волонтера из Србије, 

челници ЕКФ-а су приметили да ту нема много пријављених људи са вишим 

звањима у кендоу те су нам понудили помоћ. Ми смо ту помоћ одбили јер смо већ 

добили пријаве за волонтирање од пријатеља из Мађарске, Хрватске, Македоније 

и Црне Горе.  

Велика такмичења у будућности у организацији КСС 

Друга два велика догађаја за које је КСС аплицирао су: 2020 БЦ у Нишу и ЕИЦ2020 

у Београду 



 

 

Рад савеза на усклађивању правилника са Законом о спорту и друге 

активности 

 

КСС је донео пет правилника који су у складу са Законом о спорту, и то су: 

• ПРАВИЛНИК О МЕДИЦИНСКОЈ ЗАШТИТИ КЕНДО САВЕЗА 
СРБИЈЕ 

• ДИСЦИПЛИНСКИ ПРАВИЛНИК КЕНДО САВЕЗА СРБИЈЕ 

• ПРАВИЛНИК О СТИЦАЊУ УЧЕНИЧКИХ И МАЈСТОРСКИХ 
ЗВАЊА У КЕНДО-у И ИАИДО-у 

• ПРАВИЛНИК О СТРУЧНОМ РАДУУКЕНДО САВЕЗУ СРБИЈЕ 

• ПРАВИЛНИК О РАДУ СУДИЈСКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ КСС 

и одмах почео да их примењује у неким сегментима експериментално (нарочито у 

рестриктивним сегментима правилника) 

Формиране су: 

• Дисциплинска комисија 

• Медицинска комисија 

• Судијска организација 

Проглашени су селектори Националних тимова: 

• Бранко Борота – јуниорски тим 

• Ана Момчиловић – женски тим 

• Владан Вукић – мушки тим 

Владан Вукић је поднео оставку на место Селектора у марту месецу коју је УО КСС 

усвојио и захвалио се Владану Вукићу на дотадашњем раду. 

Одржано је пет седница УО КСС, две скупштине (Редовна и Ванредна), више 

састанака комисија и стручних саветовања . На ванредној скупштини чије је 

одржавање иницирало шест клубова, чланова КСС се расправљало о новим 

Правилницима где су органи савеза појашњавали одређене сегменте правилника и 

гласано је о поверењу Председника ТК Вељка Ђоковића где му је и изгласано 

поверење. 

КСС је потписао протокол о сарадњи са Спортском академијом Београд чији су 

оснивачи: Олимпијски комитет Србије, Град Београд, ЈСД Партизан и СД Црвена 

Звезда. 

Основни сегменти ове сарадње су: стручно усавршавање тренере и стручни рад на 

Статуту КСС, правилницима и другим актима Савеза уз помоћ људи који су и 

писали Закон о Спорту и правилнике МОС. 



 

 

 

Закључак: 

Морамо се сложити да је 2018. година била веома успешна и продуктивна, да јој је 

предходио велики рад, труд и залагање. Неки од циљева ПРОГРАМА РАЗВОЈА 

КЕНДОА У СРБИЈИ за период од 2018 – 2021 године су испуњени а за остале 

циљеве је направљена добра основа. 

Такмичарски успеси нису недостајали а за неке можемо рећи на су и највећи у 

историји кендоа у Србији. 

У прошлој години је било и незадовољства и проблема, и надамо се да ћемо их 

решити у будућем раду. 

Редовни годишњи програм КСС-а је оцењен позитивно. 

Остварени су добри дипломатски контакти како са другим федерацијама, 

сенсејима тако и са званичницима ЕКФ-а. Добили смо позитивне коментаре, а у 

Европи и Свету је препознат велики напредак кендоа у Србији и наша федерација 

је добила „статус“ као једна од озбиљнијих федерација у Европи. 

 

 

Генерални секретар КСС 

______________________ 

                                                                                                           Иван Јовановић    

 

 

 


